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- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV  

 

 

 
 

Referat:    

Emne Styremøte   

Dato: 9. september 2024 Tid: 18:30  

Sted Klubbhuset, Hortemo    

    

Til stede: Marielle, Trond, Roger, Tom, Vibeke, Jeanette, Fredrik 

Ikke til stede: Aina, Sondre 

Referent: Vibeke 

 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Fast post: Styrets leder 

- Godkjenne referat fra forrige møte 
o Referat godkjent. 

- Diverse info 
- Økonomi status 

o Blant annet på grunn av innkjøp av nye drakter vil 
regnskapet for 2024 gå i minus. 

- Årshjul 

Marielle 

Marked: Styrets leder 

- Sponsorer/tilskudd fra andre vi ikke har avtale med 
o Styret oppfordrer medlemmer til å støtte våre 

sponsorer. 

Trond/Tom 

Status sportslig: Sportslig leder 

- Ingen saker tatt opp i dette møtet. Tom 

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

29/24 Puma-cup Tom m/fler 

Referat:  Det er nok påmeldte lag til å arrangere cupen, totalt blir det ca. 300 – 400 
deltakere. Det blir kamper lørdag og søndag. 

Det legges opp til aktiviteter med enkle premier i hallen.  

Tom sjekker ut om travbanen kan brukes til parkering. 

Arrangementskomiteen følger opp detaljene rundt arrangering av cupen. 
Oppgaver vil bli delt ut til lagene. 
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30/24 Søke støtte fra Å Energi Vibeke 

Referat: Det søkes om tilskudd til «Prosjekt ung trener» fra Å-fondet. 
 

31/24 Eventuelt  

Referat: Innhold i kiosk 
Det har kommet innspill om at det er ønskelig med glutenfrie i alternativ og 
noe sunt alternativ i kiosken, som for eksempel smoothie. Det vurderes om 
det kan kjøpes inn flere produkter med god holdbarhet. Trond følger opp. 
 
Mistet drakt: 
Dersom drakt mistes, må utøveren som hovedregel kjøpe ny drakt selv. 
 
Reklame på vant: 
Det sjekkes med Tratec hvor mye reklametrykk de kan betale for på 
vantene de har gitt støtte til. Fredrik følger opp. 
 

   

 Neste styremøte: 8. oktober 2024. 

 


